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LOGE “ANNA PAULOWNA” 
N0 39  O.·. ZAANDAM 

 

Verslag - Algemene Ledenvergadering - woensdag 29 november 2023 om 20:00 in het 
Logegebouw 

 

Aanwezig: 23 Bbr 

Afbericht: Bbr Klein, Önen, Masson, Kruijt, Baars, De Vries, Dekker 
 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
Er zijn 2 ingebrachte agendapunten. Deze zullen bij agendapunt 8 worden behandeld onder 
agendapunt 8b en 8c. De agenda wordt vervolgens vastgesteld. Aanwezig zijn 23 leden.  

 
2.  Presentielijst en berichten van verhindering 

De berichten van verhindering wordt doorgenomen.  

3. Mededelingen en ingekomen stukken 
Er zijn verder geen mededelingen. 
 

4. Notulen vorige Algemene Ledenvergadering d.d. 23 november 2022 
De vergadering gaat met de inhoud akkoord waarna de inhoud van de notulen worden 
goedgekeurd.  
 

5. Begroting 2024 Loge Anna Paulowna 

Br Thesaurier geeft uitleg over de ingediende begroting over 2024. Contributie blijft gelijk. 
Het verschil dat uiteindelijk € 2 bedraagt zal in het volgende jaar in mindering op de 
mogelijke inflatiecorrectie meegenomen worden. In de begroting is uitgegaan van 39 leden. 
Afdracht aan de Orde is verhoogd van € 127 naar € 137. Aangegeven wordt dat zoveel 
mogelijk gestreefd moet worden dat het onderhoud van de panden uit eigen middelen 
worden voldaan. 

Br GedMr geeft aan dat niet in 2023 kan worden geschilderd. Heeft dit vandaag 
gehoord. Wel kan worden geschilderd binnen de subsidievoorwaarden.  

Br Van Overveld plaatst een opmerking over de Facebookmethode. De methode die 
gebruikt wordt voor de avond van belangstellenden. In veel gevallen is op internet gratis 

methodes te vinden. Verder plaatsen de Bbr Bredewoud en Drommel hierover ook een 
opmerking. Bestuur vindt dat de gebruikte Facebookmethode succesvol is gebleken en 

wensen daarom daarvan niet af te wijken. Br Lubbelinkhof plaatst een opmerking over de 

begroting dat afdracht G.O. dient te zijn afdracht Orde. BrDelgado merkt op of de 
belastingen de OZB betreft en hoe de waarde hiervan zich verhoudt tot het economische 
verkeer. Het bestuur geeft aan dat de verzekerde waarde aanzienlijk afwijkt van de WOZ-
waarde.  
Decharge wordt wel verzocht maar zal niet worden gegeven op een begroting. De begroting  

6. Invullen bestuursfuncties van Loge Anna Paulowna 

a. Op het voorstel van het bestuur om Br 2de Opz tot het Zomer St. Jan in functie te 

laten blijven worden door de volgende Bbr gereageerd. Br Nieuwenhuizen wijs op de 
statuten. Hij vindt dat het bestuur te lichtvaardig geen rekening houdt met de statuten. 
Immers, met uitzondering van de functie van Secretaris en Thesaurier is het in functie 

blijven slechts voor de duur van 3 jaar. Br Tanriseven vindt dat er redenen kunnen zijn om 

af te wijken van de statuten. Deze dienen dan wel zwaarwegende redenen te zijn. Br 

Lindeman stelt voor om dan de Plv. 2de Opz in de functie te installeren en omdat deze er 

niet is de huidige 2de Opz zo te laten. Br  Drommel geeft Br Nieuwenhuizen gelijk, 

zoekt naar een oplossing die geen geweld aan de statuten doet. Br Nieuwenhuizen 
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vergelijkt de statuten met de grondwet. Deze mogen niet worden overtreden. Hij vindt dat 
het in de toekomst nooit meer mag voorkomen. Hij vindt dat vastgehouden moet worden 

aan de statuten. Br Kaijer-Stouten biedt zijn functie aan. Bestuur houdt vast aan het 
voorstel maar zal in de toekomst rekening houden met de naar voren gebrachte 

opmerkingen en brengt deze ter stemming. 1 onthouding en 22 voor. Br Kaijer-Stouten 

vervult derhalve de functie van 2de Opz tot het komende Zomer St. Jan. 

b. De functie van Thesaurier wordt in stemming gebracht. Voorgesteld wordt om Br Van 

Bolhuis deze functie te laten bekleden. Stemming is 23 witte bonen. Br Van Bolhuis zal bij 
het komende Winter St. Jan in de functie van Thesaurier worden geinstalleerd voor een 
periode van 3 jaar. 

c. De functie van Secretaris wordt in stemming gebracht. Voorgesteld wordt om Br De 

Vries deze functie te laten bekleden. Stemming is 23 witte bonen. Br De Vries zal bij het 
komende Winter St. Jan in de functie van Secretaris worden geinstalleerd voor een periode 
van 3 jaar.  

7.  Verkoop 2 luchtventilatie-apparaten. 
Zoals op de agenda reeds is aangegeven biedt het bestuur 2 luchtventilatie-apparaten aan. 

Reden daarvoor is dat diverse Bbr hebben aangegeven hiervoor belangstelling te hebben. 
De 2 luchtventilatie-apparaten worden voor€ 300 per stuk aangeboden. Hiervoor is slechts 
1 belangstellende. Door het bestuur wordt aangegeven dat de Loge Anna Paulowna 
subsidie hiervoor van de Maçonnieke Van der Veer Stichting heeft ontvangen. Het bestuur 
voelt zich moreel verplicht om de verkoop ook aan de Van der Veer Stichting aan te geven. 

Br Van Bolhuis plaats de opmerking dat het volgens hem niet hoeft en dat hierover niets 
is afgesproken. Aangegeven wordt door het bestuur dat het wel zo netjes is. Of er wordt 
terugbetaald is weer een ander verhaal. De 2 luchtventilatie-apparaten hoeven niet te 

worden verkocht. Br Tanriseven geeft aan toch interesse in 1 apparaat te hebben. Deze is 

dus aan Br Tanriseven verkocht.   

8. A. Mededeling stand van zaken van Stationsstraat 59 en Stationsstraat 61 Zaandam 

BrSecr draagt de medeling voor (zie bijlage). Br Delgado geeft aan dat de relatie met 
de heer Van Soeren (servant) een verrijking is voor de vereniging. Afspraak wordt door het 
bestuur gemaakt om binnenkort met de heer Van Soeren een 
beoordelings/functioneringsgesprek te houden. Mede ook vanwege het feit dat de 

overeenkomst in principe van tijdelijke aard is van 1 jaar. Verder merkt Br Delgado op dat 
de bijkeuken niet meer is voorzien van een gasfornuis, waardoor ook niet meer gekookt kan 

worden. Br Ged Mr geeft aan dat het gasfornuis is verwijderd vanwege onveilig. In de 

bijkeuken mag niet meer gekookt worden omdat er geen afzuiging of niets is. Bbr 
Nieuwenhuizen en Lubbelinkhof geven aan dat koken in de bijkeuken moet kunnen om 

kosten te besparen. Br Rosman geeft aan dat hij nog een gasfornuis kan aanbieden. 
Bestuur komt de volgende ALV terug op wat er met de bijkeuken gaat gebeuren.  
 
B. Opmaat van de Redenaar 

Eerst draagt Br Secretaris de visie van Br Redenaar voor zoals hij deze per mail aan hem 

heeft verzonden. Br Lubbelinkhof geeft aan dat de opmaat bedoeld is om de Loge 
maçonniek te verrijken. De opmaat is bedoeld om juist maçonnieke gedachten te wisselen 

bijvoorbeeld uit het Lexicon van de VM of iets soortgelijks. Br Jansen kan zich vinden in de 

invulling van Br Redenaar. Br Lindeman geeft aan dat als het voorstel wordt 
aangenomen, de komende halfjaar de situatie ongewijzigd te laten en deze na het Zomer St. 

Jan te laten ingaan. Br Drommel geeft aan zich te voelen als een vlag in het weiland. Maar 

eens met het voorstel van Br Lindeman. Br Tanriseven geeft aan dat meer verwezen 

moet worden naar het Lexicon. Br Nieuwenhuizen geeft een verdere explicatie van zijn 

ingebrachte agendapunt. Geeft aan dat het zeker niet zijn bedoeling is geweest om Br 
Redenaar te bekritiseren. Het voorstel wordt in stemming gebracht. Het voorstel wordt 
aangenomen dat met ingang van de wisseling van de functie van Redenaar en dat de 
Opmaat voortaan “ Maçonnieke Overwegingen” gaat heten.  
 
C. Oefenloges op arbeidstafel 

Door Br Nieuwenhuizen wordt een toelichting gegeven op het ingebrachte agendapunt. 

Br Abbink geeft aan weinig belangstelling was voor een oefenloge. Wellicht dat de 

oefenloge 1X op de agenda kan worden gezet. Br Kaijer-Stouten geeft aan nu ook al het 

rituaal te expliceren. Dat kan uiteraard ook in een oefenloge gebeuren. Br Tanriseven 
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geeft aan dat de avond wel goed voorbereid dient te worden. Br Drommel geeft aan dat 
een oefenloge op de manier zoals hij voorstaat een verrijking van de bouwsymboliek kan 

zijn. Br Van Overveld gaaft aan dat een oefenloge een verrijking kan zijn. 

Voorgesteld wordt om 1X een oefenloge op de agenda te zetten, waarbij Br 
Nieuwenhuizen het voortouw neemt en hierna te evalueren. Dit voorstel is aangenomen. 
 

9. Wat verder ter tafel komt 

Br Secretaris geeft de gezondheissituatie van Br Dekker aan. De opdracht aan de 

aanwezige Bbr is om te ook bij afwezigheid Bbr bij de Loge te houden.  

Br Rosman geeft aan dat hij met een aantal Bbr een 2de Gr bevordering van Br 

Orban heeft meegemaakt. Br Lubbelinkhof geeft aan dat gezien zijn gezondheid hij geen 

bardiensten kan verrichten. Hij vraagt aan de Bbr of iemand zijn bardiensten kan 

overnemen. Br Delgado heeft een opmerking over de kanonnen. Deze kosten meer dan € 
20 per glas. Per saldo een offerte van meer dan € 1.000. Er schijnt een offerte te zijn. Deze 

zal worden opgestuurd en zal aan de Thesaurier worden verzonden. Br Jansen sluit af met 

het abonnement op de Toth. Omdat deze in het plastic zit. Dit is reeds overlegd met Br 

Bibliothecaris. Aan de andere kant merkt een Bbr op dat het abonnement ook is 
afgesloten om St. Rituaal en Tempelbouw financieel te steunen.  
 
 

10. Rondvraag en sluiting 

Van de rondvraag wordt verder geen gebruik gemaakt. Voorzittend Mr dankt 
allen voor hun aanwezigheid. 
 

 


